

Title (en)

Wall mounted urinal.

Title (de)

Wandhängendes urinal.

Title (fr)

Urinoir mural.

Publication

EP 0313734 A1 19890503 (DE)

Application

EP 88111817 A 19880722

Priority

DE 8714298 U 19871027

Abstract (en)

The invention relates to a wall-mounted urinal made of sanitary ceramic which has a moulded-in basin (8a) possessing a peripheral rim, to which the flushing water is supplied in the upper rim region, and which is provided with an outlet connection-piece (8c) at its lowest point. In order to permit simply installation, the urinal comprises, on the one hand, an upper part (8), which forms the basin (8a) with rim (8b) and outlet connection-piece (8c) and is fixed directly to the wall (1), and, on the other hand, a lower part (12) which, after installation of the upper part (8) and also of the water-supply connection and the outlet, can preferably be fixed to the upper part (8) and is designed as an all-round cover for all parts belonging both to the water-supply connection and to the outlet. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein wandhängendes Urinal aus Sanitärkeramik mit einem eingeformten, einen umlaufenden Rand aufweisenden Becken (8a), dem das Spülwasser im oberen Randbereich zugeführt wird und das an seiner tiefsten Stelle mit einem Abflußstutzen (8c) versehen ist. Um eine einfache Montage zu ermöglichen, umfaßt das Urinal einerseits ein das Becken (8a) mit Rand (8b) und Abflußstutzen (8c) bildendes, unmittelbar an der Wand (1) zu befestigendes Oberteil (8) und andererseits ein Unterteil (12), das nach der Montage des Oberteils (8) sowie des Wasseranschlusses und des Abflusses vorzugsweise am Oberteil (8) befestigbar ist und als allseitige Abdeckung aller sowohl zum Wasseranschluß als auch zum Abfluß gehörender Teile ausgebildet ist.

IPC 1-7

E03D 13/00

IPC 8 full level

E03D 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 13/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 1335380 A 19200330 - LITTLEFIELD EDGAR E
- [Y] EP 0234291 A1 19870902 - KOHLER CO [US]
- [A] FR 2343866 A1 19771007 - VILLEROY & BOCH [DE]
- [A] DE 1658292 A1 19700326 - WAGNER ELECTRIC CORP
- [A] FR 2072019 A1 19710924 - SJOBERG CARL
- [A] US 3742522 A 19730703 - STEVENSON R

Cited by

EP0467828A1; DE19903680A1; EP0586826A1; EP0348864A1; US5398348A; WO0116436A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0313734 A1 19890503; EP 0313734 B1 19911127; AT E69846 T1 19911215; DE 3866508 D1 19920109; DE 8714298 U1 19871203; ES 2028203 T3 19920701; GR 3003608 T3 19930316; JP H01137028 A 19890530; JP H0625438 B2 19940406; PT 88857 A 19890731; PT 88857 B 19931231; TR 25573 A 19930329

DOCDB simple family (application)

EP 88111817 A 19880722; AT 88111817 T 19880722; DE 3866508 T 19880722; DE 8714298 U 19871027; ES 88111817 T 19880722; GR 920400053 T 19920121; JP 25745988 A 19881014; PT 8885788 A 19881026; TR 67788 A 19880921